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Zápis z 11. zasedání AS FA ČVUT, konaného 25. 02. 2015 v zasedací místnosti FA 
ČVUT č. 262 
 
Přítomni (viz také příloha č 1- presenční listina v příloze zápisu) 
Senát – zaměstnanecká část:  Lisecová, Kolářová, Plos, Jehlík, Sedlák, Vorlík, Rykl, 
Guzik. 
Senát – studentská část:  Fleischmann, Veis, Votoček   
Vedení školy: prof. Lábus, prof. Šestáková, doc. Brožová, P. Hlaváček, Ing. J. Tóthová 
Další hosté: D. Matějovská, K. Valentová,  J. Horský 
 

 
1 a) program 11. zasedání 
1. Úvod  
a) schválení programu 11. zasedání AS FA ČVUT  
b) schválení zápisu z 10. zasedání AS FA ČVUT  
2. Informace o prováděcích vyhláškách v Zákonu o VŠ (J. Plos) 
3. Metodika FA 2015 (L. Lábus) 
4. Různé  
 
 
1 a) schválení programu 11. zasedání AS FA ČVUT 
 
Hlasování: 11 pro; 0 proti; 0 se zdr. hlasování - z počtu 11 přítomných senátorů 
Usnesení: AS FA ČVUT jednomyslně schválil program 11. zasedání. 
 
1 b) schválení zápisu z 10. zasedání AS FA ČVUT ze dne 21. 01. 2015 
Do bodu 4. Různé navrhuje E. Červinková vložit zmínku o předání svého písemného 
vyjádření k hodnocení účastníků VŘ.  
 
Hlasování: 11 pro; 0 proti; 0 se zdr. hlasování - z počtu 11 přítomných senátorů 
Usnesení: AS FA ČVUT schválil zápis z 10. zasedání včetně navrženého dodatku E. 
Červinkové. 
 
2. Informace o prováděcích vyhláškách v Zákonu o VŠ 
resp. o průběhu legislativního procesu v oblasti vzdělávání J. Plos přislíbil vydat souhrnnou 
informaci (Plos, Lábus, Jehlík)  
 
3. Metodika FA 2015  
Principy návrhu Metodiky 2015 ve  variantách A1, A2 a B byly podrobně prezentovány 
jednak na 11. zasedání AS FA, jednak na pracovní schůzce HK AS FA, která zasedání 
bezprostředně předcházela. Diskuse na úrovni obou senátních platforem  sa soustředila do 
dvou okruhů: 1._Volba mezi variantami A2 a B  
                      2._Způsob rozdělování prostředků za body RIV a RUV a to jednak pro rok 
2015 a jednak obecně pro další roky, kdy se předpokládá definitivní zařazení RUV do 
prostředků RVO. 
 
Z diskuse: 
D. Matějovská: varianta B vede k většímu rozvírání nůžek mezi Ateliéry a ostatní výukou. 
I. Šestáková připomíná, že od r. 2007 se výrazně změnil počet studentů 
P. Vorlík, J Jehlík: žádají grafický přehled o vývoji výkonů jednotlivých ústavů v čase 8 – 10 
let. 
Závěr: - podněty k Metodice 2015 – úpravy variant A2 nebo B (s konkrétním návrhem 
hlasování) přijímá HK AS FA do 05. 03. HK zpracuje návrh a následné hlasování per rollam. 
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Ad 1._ 
Návrh předběžného hlasování: AS FA navrhuje z předložených variant  Metodiky 2015 
zvolit variantu  B. 
Hlasování: 10 pro; 0 proti; 1 se zdr. hlasování - z počtu 11 přítomných senátorů 
 
Ad 2._ 
V otázce vyčleňování bodů RIV A RUV z koeficientu nevzniklo sice jednoznačné doporučení, 
obě senátní platformy se nicméně kloní k názoru L. Lábuse, že vyčlenění nebo 
nevyčleněnění prostředků z koeficientu K by mělo být synchronní pro obě kategorie. 
Návrh: koeficient K nedělit, z prostředků RUV pouze vyčlenit „motivační“ cca 1 mil. 
 

 
4. Různé  
 
 
 
Další (11.) zasedání se bude konat 25. 03. 2015 od 16:00 hod.  
 
Praha 25. 02. 2015 
Zapsala: Barbora Peterková 
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Příloha č. 1. 
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